
گروه سیاســی|  محمد باقر نوبخت، سخنگوی 
دولت روز گذشــته در نشست خبری هفتگی خود با 
خبرنگاران ضمن ارایه توضیــح درباره علت تاخیر در 
تقدیم لایحه بودجه  سال 95 توسط دولت به مجلس 
گفت: از مجلس که بعد از گذشت 48 ساعت از زمان 
مقرر عدم ارایه لایحه بودجه، کار دولت را تخلف دانسته، 
تشــکر و از تاخیر آن عذرخواهــی می کنم. نوبخت 
همچنین در واکنش به اظهارات اخیر رئیس جمهوری 

ترکیه این اظهارات را نادرست و سوال برانگیز دانست. 
نوبخت با بیان این که از هفته های گذشــته لایحه 
بودجه  ســال آینده به دولت ارایه شــده بــود، اظهار 
داشت: بودجه امسال متفاوت از سال های دیگر است. 
در بودجه های گذشته تبصره هایی مطرح می شد که 
در بودجه  ســال آینده تبصره های تکراری جداگانه 
رسیدگی شود. به گفته سخنگوی دولت، بودجه )سال 
95(که متشکل از 28بند است روز دوشنبه در هیأت 
دولت مورد بررسی قرار گرفت که 17بند آن به تصویب 
رسید و مابقی در جلسه آینده به تصویب خواهد رسید.

سخنگوی دولت با اشــاره به این که زمزمه هایی به 
گوش می رسد که شــاید دولت مایل نیست مجلس 
فعلی برنامه ششم را بررسی کند، اظهار داشت: دولت 
به احترام مجلس و با وجود این که برای تنظیم مجدد 
لایحه می بایســت از اسناد فرادســتی استفاده کند، 
همکاران سازمان مدیریت و برنامه ریزی را بسیج کرد 
تا همزمان با لایحه بودجه لایحه برنامه ششم نیز ارایه 
شود.وی افزود: برنامه ششم 44حکم دارد که باید در 
30 شورا از دستگاه های مختلف گزارش هایی تهیه و 
جمع بندی شود و بعد از بررسی به ستاد برنامه ارایه شود 
که از مرکز پژوهش های مجلس و نواب رئیس مجلس 
نیز خواسته شد در جلسات بررسی برنامه حضو ر داشته 
باشند.نوبخت در پاسخ به سوالی درباره نتیجه جلسات 
آقای عراقچی با نمایندگان 1+5 گفت: همان طور که از 
رسانه ها خواندید، وی از نتیجه این جلسات راضی بود و 
موضع ما این است که پرونده باید در آژانس بین المللی 
انرژی اتمی بسته شــود.وی اضافه کرد: گزارش آقای 
آمانو برای شورای حکام است و آنها باید نظر دهند، البته 
این گزارش نشــان می دهد که فعالیت های هسته ای 
ایران کاملا صلح آمیز است. نوبخت در پاسخ به این که 
گفته می شود وزارت آموزش و پرورش طی سال های 
آینده در رشــته های علوم انســانی در بخش دولتی 

دانش آمــوز نمی پذیرد، گفت: این موضــوع را از وزیر 
آموزش و پرورش پیگیــری خواهم کرد تا در صورتی 
که لازم باشد توضیحات بیشــتری ارایه دهد.نوبخت 
افزود: اگر وزارت آموزش و پرورش مایل باشد برحسب 
نیاز کشور در رشــته های فنی تمرکز کند می بایست 
توضیحات قانع کننده تری بــرای مردم بیان کند. وی 
درباره سه کارته شدن 2 نفر از وزرای دولت نیز گفت: 
مجلس شورای اسلامی در برخی موارد سوالاتی را از 
وزرا مطرح می کند که اگر برایشان قانع کننده نباشد، 
در این زمینه اظهارنظر می کنند که درحال حاضر 2 نفر 
از وزرای دولت این وضــع را دارند، البته این به معنای 

استیضاح نیست و ما نیز از مجلس تشکر می کنیم. 
کارت اعتباری برای خرید کالا

سخنگوی دولت در پاســخ به این که بانک مرکزی 
امکان خرید کالاهای داخلــی و خارجی با کارت های 
اعتباری را فراهم کرده اســت، گفــت: در این طرح 
دارندگان کارت های اعتباری اقساط شان از حقوق شان 
کسر می شود که نمی توانیم به آنها بگوییم فقط حق 
دارید جنس داخلی بخرید. این کارت ها مانند حقوق 
افراد است که پیشاپیش به آنها داده شده است که ما 
مکانیزم ســود 12 درصد برای کالاهای داخلی و سود 
21 درصد برای کالاهای خارجی در نظر گرفتیم که این 

راهکار و مکانیزم برای هدایت صاحبان کارت در جهت 
خرید کالاهای داخلی است.

بسیج وزارت بهداشت برای مقابله با آنفلوآنزا
نوبخت در پاسخ به این که دولت چه برنامه و اقداماتی 
برای پیشگیری از بیماری آنفلوآنزای خوکی انجام داده 
است گفت: متاسفانه این بیماری خسارت جانی داشته 
و به همین دلیل وزارت بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشکی با همه امکانات در جهت مهار بیماری بسیج 
شده اســت. وی افزود: از این قبیل بیماری ها در همه 
کشورها اتفاق می افتد بنابراین باید فعالیت خود را در 
جهت تقویت مسائل بهداشتی و درمانی قرار دهیم که 

این موضوع درحال انجام است. 
واکنش به اظهارات اردوغان 

نوبخت در پاســخ به ســوالی درباره اظهارات اخیر 
رئیس جمهوری ترکیه و تهدیداتی که ادعا کرده است، 
گفت: در مورد این ادعاهای رئیس جمهوری ترکیه که 
هم نادرست و هم ســوال برانگیز است باید بگویم که 
ایشــان در مردادماه یک مکالمه تلفنی درباره مسائل 
مختلف با رئیس جمهوری ایران داشت. وی افزود: در 
پایان این مکالمه اظهار نگرانی کرد که یکی از رسانه های 
ایرانی مطلبی درباره وی و خانواده ایشان نوشته است. 
آقای رئیس جمهوری هم گفتند که این رسانه ها راجع 

به همه می نویسند و باید ظرفیت داشته باشیم اما باز هم 
این مسأله بررسی می شود. نوبخت گفت: این مکالمه 
تلفنی و صحبت در همین حد بود که همه مطالب آن 
نیز موجود اســت. ادعایی که می شود تهدید شده یا 
هشدار داده اند چنین نیست. سخنگوی دولت ادامه داد: 
آقای ظریف به بالاتر از آنها توضیح داد که هیچ وقت یک 
ایرانی را تهدید نکنند ضمن این که اصلا تهدید نبود، 
 بلکه حاشــیه ای بود که در یک مسأله ای مطرح شد.

نوبخت گفت: این که این ادعاها سوال برانگیز است برای 
این است که مشاوران آقای اردوغان چه مشاوره ای به 
وی می دهند؟ اکنون که ترکیه هم با کشور همسایه 
خود عراق درگیر اســت هم با سوریه و هم با روسیه. با 
این همه معضلات می خواهد ایران را هم به مشکلات 
خود اضافه کند؟ مشــاوران آقای اردوغان باید کمی 
دقت کنند. این فرافکنی نیست بلکه به مشکلات خود 

می افزایند. 
سخنگوی دولت اظهار داشت: از ســال های دور از 
این که ملت مسلمان و بزرگ ترکیه یک حزب اسلام گرا 
را مورد حمایت خود قرار داده اند خوشحال بودیم منتها 
باید نتیجه چنین دولتی تحکیم روابط با همسایگان و 
دیدن چهره واقعی از اسلام یعنی صلح و دوستی باشد. 
نوبخت ادامه داد: مشاوران دولت ترکیه این دولت را به 
کجا برده اند که در مظان حمایت از داعش قرار گرفته 
اســت؟ این اتهام کمی نیســت چرا که داعش چهره 
منفور ضد اسلامی اســت. ما مایلیم مشاوران دولت 
ترکیــه راهنمایی های بهتری به آنها دهنــد.  وی در 
پاسخ به علت عدم پاسخ رئیس جمهوری به سوالات 
مطرح شده دانشــجویان در روز 16 آذر و موضوع رفع 
حصر اظهار داشــت: با توجه به این که روز گذشــته 
از ابتدای صبح درگیر جلســه بــا وزرای دولت برای 
بررسی لایحه بودجه بودم موضوع را دنبال نکردم ولی 
رئیس جمهوری هر آنچه مقتضی باشد را پاسخ خواهند 
داد. سخنگوی دولت درباره اقدام دولت برای رفع حصر 
نیز افزود: دولت براســاس آنچه در هر یک از مراحل 
بیان کرده است و هر آنچه را که رئیس جمهوری انجام 
داده اطلاع رســانی صورت گرفته تا اثربخش باشد و 
اقدامات مناسبی انجام شود تا به نتیجه برسد. نوبخت 
اضافه کرد: رئیس جمهوری از هیچ یک از وعده هایی 
که گفته اند عــدول نکرده و امیدواریــم این اقدامات 

نتیجه بخش باشد.
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بزرگتر از  اردوغان هم نمی تواند ایران را تهدید کند
سخنگوی دولت: 

   نمی توانیم افراد را مجبور کنیم فقط کالای داخلی بخرند                              رئیس جمهوری از اظهارات خود عدول نکرده است

بیستمین جلسه از جلسات رســیدگی به اتهامات 
بابک زنجانی متهم نفتی روز گذشــته در شــعبه 15 
دادگاه انقلاب به ریاســت قاضی صلواتی برگزار شــد. 
قاضی صلواتی جلسه روز گذشته را با یک پرسش آغاز 
کرد و از متهم ردیف دوم پرونده پرسید: آیا قبول دارید 
که شما آقای زنجانی را به عنوان یک بانکدار حرفه ای در 
خارج از کشور به صندوق بازنشستگی کارکنان شرکت 
نفت برای خرید محموله های نفت معرفی کرده اید؟ به 
نظر می رسد این پرسش می تواند به بسیاری از ابهامات 
درباره بابک زنجانی پاسخ بدهد. هرچند »م.ش« چشم 
در چشم قاضی »شــدیدا« این موضوع را رد کرد، اما در 
ادامه دادگاه متهم با پرســش های متنــاوب قاضی به 

چالش کشیده شد.
قاضی صلواتــی خطاب به متهم گفت: شــما آقای 
زنجانــی را بانکدار حرفه ای بین المللــی معرفی کرده 
و گفته اید او می تواند پول نفــت را نقدا پرداخت کند. 
متهم در پاسخ به اظهارات رئیس دادگاه بار دیگر معرفی 
زنجانی به مجموعه نفت به عنــوان بانکدار حرفه ای را 
تکذیب کرد و گفت: بحثی که آن جا مطرح شد ارتباطی 
به موضوع صندوق بازنشستگی نداشت و قبلا نیز چند 
بار از بازپرس خواســته ام مرا با آقای »الف.و.د« یا آقای 
»س.ج« روبــه رو کند. متهم ردیــف دوم پرونده نفتی 
تأکید کرد: ورود آقای زنجانی به مجموعه نفت از طریق 

نیکو بوده است. 
قاضی صلواتی گفــت: ورود زنجانی به نفت از طریق 
شــما صورت گرفته اســت. متهم در پاسخ گفت: این 
نظر شماســت؛ زیرا اگر به تاریخ تقدم و تأخر زنجانی 
به مجموعه نفت توجه کنیــد، می بینید که او از قبل با 
وزیر نفت آشــنایی داشــت و با آنها همکاری می کرد. 
قاضی صلواتی خطاب به متهم ردیف دوم پرونده گفت: 
تعریف و تمجیدهای شما از زنجانی و این که زنجانی بابت 
خرید محموله های نفتی پول نقد می دهد باعث می شود 
صندوق بازنشستگی کارکنان نفت به او بار بدهد؛ اگر 
زنجانی به تنهایی بــه دفتر آقای »الــف.و.د« مراجعه 
می کرد هیچ گاه به او نفت نمی دادند. »م.ش« پاسخ داد: 
این موضوع کذب است؛ چرا که در  سال 91 زنجانی به 
لوزان رفــت و با »س.ج« قرار گذاشــت و حاضرم با آنها 
روبه رو شــوم. متهم ردیف دوم پرونده ادامه داد: چنین 
چیزی نیست و این عین اشتباه است. قاضی صلواتی در 
پاسخ به تکذیب متهم گفت: اظهارات آقای »الف.و.د« و 
»س.ج« موجود اســت. »م. ش« بار دیگر بر این موضوع 
تأکید کرد که بابک زنجانی از طریق شرکت نیکو وارد 
نفت شده است که قاضی صلواتی خطاب به وی گفت: 
این طور نیست شما در این کار منفعت داشتید و در قبال 
هر بشکه نفت یک دلار دریافت می کردید؛ بنابراین شما 

پای او را به نفت بازکردید. در ادامه جلسه قاضی صلواتی 
خطاب به »م.ش« گفت: بعــد از این که محموله نفتی 
تحویل و وجوه به حساب شرکت اچ کی واریز می شود، 
پای بابک زنجانی توسط شــما به نفت باز شد. »م.ش« 
در پاسخ به ســوال قاضی صلواتی گفت: کارمزد من به 
ازای یک دلار از بابت هر بشکه 17  میلیون دلار می شد. 
این رقمی نیست که من بخواهم در قبال آن مسئولیت 
اینچنینی به عهده بگیرم. قاضــی صلواتی خطاب به 
متهم ردیف دوم پرونده گفت: شما محموله ها را تحویل 
گرفتید و متهم نیز پاســخ داد: کجا من اینها را تحویل 
گرفته ام؟ قاضی صلواتی گفت: پس چه کسی فروخته 
است؟ متهم ردیف دوم پرونده نفتی افزود: صحبت ها 
باید مستند باشد. قاضی صلواتی گفت: صحبت های ما 
مستند است و شما نفت ملت را فروخته اید و امروز انکار 
می کنید. در ادامه قاضی صلواتی محل هزینه کرد 501  
میلیون دلار را 235  میلیون دلار بابت خرید شرکت اونر 
ایر، 33  میلیون دلار بابت خرید 4 فروند هواپیما برای 
قشم ایر، 39  میلیون دلار خرید هواپیما، 25  میلیون دلار 
خرید 5 فروند هواپیمای دیگر، 50  میلیون دلار هزینه 
انبارداری در مالزی، 18  میلیــون دلار خرید دو فروند 
کشتی 1700 کانتینری و 110  میلیون دلار پرداخت به 
پیمانکاران عنوان کرد و خطاب به متهم گفت: شما پول 
نفت را گرفته اید و خرج خرید هواپیما و کشتی کرده اید 

و امروز می گویید هیچ کاره هستید. 
متهم پاسخ داد: مسئولیت کارگزاری براساس قانون 
مشخص است و من براساس دستور کارفرمای خود باید 
یک سری کارها را انجام می دادم. قاضی صلواتی در ادامه 
از متهم سوال کرد که شما از فال چقدر پول گرفتید؟ که 

متهم پاسخ داد: 501  میلیون دلار. 
متهم ردیف دوم پرونده در پاسخ به سوال دیگر قاضی 
صلواتی مبنی بر این که چه مقدار از شرکت فال طلب 
دارید، میزان طلب را 700 الی 800  میلیون دلار عنوان 

کرد. 
رئیس دادگاه از متهم ردیف دوم پرونده نفتی سوال 
کرد: 800  میلیون دلار چه شده است؟ که »م.ش« پاسخ 
داد: نســبت به این مبلغ علیه شرکت فال دادخواست 
داده ایم. قاضی صلواتی در ادامه سوالات خود از »م.ش« 
پرسید: شما از قبل می دانستید شرکت فال ورشکسته 
اســت؟ که متهم پاســخ داد: ما اطلاعی از این قضیه 

نداشتیم. 
قاضی صلواتی خطاب به متهــم گفت: الان تکلیف 
800  میلیون دلار پول نفت جمهوری اسلامی ایران چه 
می شود؟ وی اضافه کرد: اگر امروز 800  میلیون دلار پول 
داشتم، می رفتم گوشــه ای در دنیا و برای خود زندگی 

می کردم و اگر خلافکار بودم به ایران باز نمی گشتم. 

در بیستمین جلسه از دادگاه متهم نفتی مطرح شد

 پای بابک زنجانی را 
چه کسی  به نفت باز کرد؟

 قاضی صلواتی: 800  میلیون دلار از پول نفت ملت را چه کردید؟
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وزیر دادگستری: 

 بانک ها پول شویی کنند
 اسامی شان را اعلام می کنیم

وزیر دادگســتری، خطاب به برخــی بانک ها و 
موسسات مالی و اعتباری گفت: اگر از تذکرات این 
وزارتخانه درباره پولشویی سرپیچی کنید، اسامی تان 

را اعلام می کنیم.
به گزارش مهر، مصطفی پورمحمدی در همایش 
»مبارزه با فساد و ارتقای ســلامت اداری« در تهران 
اظهار داشــت: چند صد میلیون حساب در بانک ها 
وجود دارد که بخش قابل توجهی از آنها، مشــکل 
مشــخصات هویتی دارند که درحــال اصلاح آن 
هســتیم. وی از عزم جدی دولت بــرای مبارزه با 
پولشویی خبر داد و افزود: ظرف سه ماه گذشته شعب 
مرکزی بانک ها حداقل 2بار بازرســی شده اند و به 
تمامی بانک ها اعم از دولتی و خصوصی حداقل دوبار 
نمره داده ایم. وزیر دادگستری گفت: بانک های دولتی 
به وزارت دادگستری دعوت شده و ضمن ارایه گزارش 
عملکرد، آنها را رتبه بندی خواهیم کرد، ضمن این که 
به بانک های خصوصی نیز درحوزه مبارزه با پولشویی 
و کنترل عملیات ناســالم تذکراتی داده شده است. 
پورمحمدی تصریح کــرد: دولت عزم جدی و قاطع 
برای مبارزه با پولشویی دارد و بانک ها موظف هستند 
گزارش مبارزه با پولشویی را به شورایعالی پولشویی 
ارایه دهند. به گفته وی، یک بانک و دو موسسه مالی 
و اعتباری از این موضوع سرپیچی کرده و در ازای آن، 
به این طرف و آن طرف هم متوسل شده اند. البته به 
نمایندگان مجلس نیز گفته ایم که تسلیم متخلفان 
نشوند، چراکه دولت این موضوع را با جدیت پیگیری 
کرده و اگر برخی بخواهند نظام پولی را متزلزل کنند، 
این برایشــان یک هشدار اســت. وزیر دادگستری 
اظهار داشت: تصمیم گرفته ایم که اسامی متخلفان 
را اعلام کنیم و در این زمینه جدی هستیم و دولت 
 مصمم اســت تا با متخلفان در این حوزه به شدت 
برخورد کند. به گفتــه پورمحمدی، در دو ســال 
گذشته شــورایعالی پولشــویی به صورت منظم 
جلســاتی را برگزار کرده و گزارش ها در رابطه با این 
موضوع را تدوین و به دولت ارایــه کرده ایم، ضمن 
این کــه نهادهای بین المللی موضوع پولشــویی را 
از چالش هــای ایران کمرنگ کرده انــد. وی گفت: 
امیدواریم در آینده ای نه چندان دور، گزارش خوب و 
قوی ای درحوزه پولشویی به مردم ارایه دهیم، ضمن 
این که دستور داده ایم تا جلسات شورای پولشویی به 
 صورت منظم برگزار شــود و دولت نیز از این حوزه 

حمایت  می کند.

توضیح لاریجانی درباره بودجه مجلس: 

12 میلیارد به نمایندگان برای 
پرداخت به مستمندان داده ایم

گروه سیاسی| جلسه روز گذشته مجلس علاوه 
بر تصویب چند طــرح، ازجمله ممنوعیت انتصاب 
اشخاص در مشاغل حساس، همراه با توضیح رئیس 

مجلس درباره بودجه مجلس نیز بود.
در ابتدای این جلســه علی لاریجانی در پاسخ به 
تذکر مهدی کوچک زاده، نماینده تهران در مجلس 
درباره دیرکــرد دولت در ارایه لایحه بودجه  ســال 
جاری گفت: دولت بایــد 15 آذر لایحه بودجه را به 
مجلس ارایه می داد که این اقدام را انجام نداده و تذکر 

شما بجاست و دولت در این مورد تخلف کرده است.
رئیس مجلس درخصوص عــدم ارایه گزارش از 
چگونگی هزینه کرد بودجه سالانه مجلس، گفت: 
این تذکر وارد نیســت، زیرا هر ساله گزارش بودجه 
مجلس به کمیســیون مربوطه داده و بررسی شده 
است. گزارش بودجه امسال نیز به کمیسیون ارایه 
شده و درحال بررســی است. لاریجانی درخصوص 
دیوارکشی اطراف مجلس نیز گفت: دیواری کشیده 
نشده، 2 تا 3  میلیارد برای ملاحظات امنیتی مجلس 
خرج شده است. وی درخصوص این که 40 میلیارد 
به رئیس مجلس داده شده است که وی به اشخاص 
حقیقی بدهــد، گفت: در بودجه نوشــته شــده 
42 میلیارد اما چیزی که در عمل اختصاص یافته، 10 
تا 12 میلیارد است که به نمایندگان برای پرداخت 
به افراد مســتمند در حوزه های انتخابیه اختصاص 
یافته است. همچنین نمایندگان مجلس افرادی را 
که نمی توانند در مشاغل و پست های حساس کشور 
مشغول به کار شوند را مشخص کردند. نمایندگان 
موافقت خود را با ماده 2 این طرح با 153 رأی موافق، 
7 رأی مخالــف و 7 رأی ممتنــع از مجموع 214 

نماینده حاضر اعلام کردند. 
همچنین نمایندگان با تصویب ماده 5 این طرح 
مقرر کردند که مصادیق مشاغل حساس هر دستگاه 
براساس ضوابط مشاغل حســاس که در آیین نامه 
اجرایی این قانون مشخص می شــود به پیشنهاد 
بالاترین مقام دستگاه و تایید کارگروهی متشکل از 
وزارت اطلاعات و دستگاه ذیربط حسب مورد تعیین 

و مشخص شود.

سخنگوی شورای نگهبان: 

 ایرادات انتخابات رایانه ای را
 اعلام کرده ایم

ســخنگوی شــورای نگهبان از اعــلام ایرادات 
نرم افزاری انتخابات الکترونیک ازسوی این شورا به 
وزارت کشور خبر داد. به گزارش تسنیم، نجات الله 
ابراهیمیان با تأکید بر این کــه » ایرادات نرم افزاری 
انتخابات الکترونیک به وزارت کشــور منتقل شده 
و منتظــر اقدامات بعدی در این زمینه هســتیم«، 
افزود: هنوز نمی توانیم با قاطعیت بگوییم که امکان 
برگزاری انتخابات الکترونیک وجود ندارد، مجلس 
هم باید اصلاحات تقنینی را دراین باره انجام دهد که 
منتظریم این اصلاحات هم انجام شود، اما وقت کمی 

تا زمان برگزاری انتخابات داریم.

منتجب نیا خبر داد: 

 رایزنی اصلاح طلبان
 با شورای نگهبان درباره صلاحیت ها

قائم مقام دبیرکل حزب اعتماد ملی با بیان این که 
کمیته رایزنی با شورای نگهبان در جبهه اصلاحات 
فعال اســت، اظهار کرد: فعالیت اصلاح طلبان برای 
مجلس خبــرگان با محوریت آیت الله  هاشــمی و 
سیدحسن خمینی انجام می شود.به گزارش ایلنا، 
حجت الاسلام رسول منتجب نیا با بیان این که مسأله 
دیگر مدیریت کاندیداهاســت، گفت: مثلا افرادی 
هستند که می دانیم حتما قرار است رد صلاحیت 
شوند که اگر آنها را آوردیم، نتیجه کار مشخص است؛ 
البته بنا نیست هیچ کدام از افرادی که این احتمال 
در مورد آنها وجود دارد، کاندیدا نباشند؛ در کل باید 
لایه های مختلفی از اصلاح طلبان را برای انتخابات 

داشته باشیم.

فرمانده نیروی دریایی سپاه: 

منتخبان در شأن انقلاب باشند
فرمانده نیروی دریایی سپاه گفت: قوت و اقتدار 
انقلاب اسلامی به خاطر اتصال آن به قدرت لایزال 
خداوند اســت.به گزارش آنا، دریادار علی فدوی در 
مراسم یادبود شــهدای حرم در اســتان فارس، به 
موضوع انتخابات آتی مجلس و خبرگان در اسفندماه  
اشاره و تأکید کرد: از آن جا که تکلیف ملت مواظبت از 
انقلاب اسلامی است، باید کسی را انتخاب کنند که 

به طور کامل در شأن انقلاب باشد.

مرتضی بانک: 

دولت در انتخابات بی طرف است
دبیر اجرایی حزب اعتدال و توسعه گفت: حزب 
اعتدال و توسعه نماینده دولت نیست، اما حزبی است 
که در تحقق اهداف ایــن دولت امکانات کامل خود 
را بکار می برد. من از طرف دولت صحبت نمی کنم 
ولی آنچه خیلی صریح و شفاف اعلام شده، این است 
که دولت در انتخابات نمی خواهد یک طرف باشد؛ 
بنابراین نباید نقش حزبی برای فعالیت های دولت 
قایل باشیم. به گزارش ایسنا، مرتضی بانک در جمع 
برخی فعالان رسانه ای گفت: مطمئنا آرایش سیاسی 
انتخابات ریاست جمهوری در  سال 92 در انتخابات  

سال 94 نیز خود را نشان خواهد داد.
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